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The French Speaking Lawyers’ Section met with the AJEFM (association des juristes d’expression 
française du Manitoba) and Law Society to coordinate a follow-up session on the new language right 
obligations introduced in the professional code of conduct.  The last session, in May of 2015, consisted 
of a round table from francophone practitioners discussing the implications of the new rules.  The 
session being planned will be presented to anglophone practitioners to highlight the new rules and 
explain the implications to the profession. 
 
La section française s’est rencontré avec l’AJEFM et la Société du Barreau pour coordonner une session 
de développent professionnel sur l’adoption des nouvelles règles maintenant incorporé dans le code de 
déontologie. Des praticiens francophones se sont rencontrés au moi de mai 2015 pour discuter des 
règles en format table rondes.  La session planifiée sera présentée au membres anglophones de la 
profession pour souligner les changements et les implication de ceux-ci. 
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